

同意書

本申請人 _____ 先生/女士 同意駐歐盟兼駐比利時台北
代表處將本人申請若獲發之 (請勾選):

- 護照
 簽證
 驗證文件

併同本人原繳驗之文件，以下列方式寄回 (請勾選)：

- 「掛號」郵件：申請人須自備貼足郵資之掛號回郵信封。
 「快遞」專件：申請人須聯絡並授權 _____ 快遞公司前來代表處
取件及負擔相關費用。

本人瞭解並同意：倘上述遞送過程中出現任何問題，駐歐盟兼駐比利時
台北代表處不負相關責任。

申請人簽名： _____
日 期： _____

.....

Letter of Consent

I, the applicant, Mr./Ms. _____, do hereby
consent that the Taipei Representative Office in the EU and Belgium sends
the (please check) :

- Passport
 Visa
 Authenticated document(s)

I applied for, if granted, together with the original document(s) submitted, by
(please check one) :

- Registered mail** (Note: The applicant is required to enclose a duly
stamped envelope with adequate postage)
 Express delivery (Note: The applicant is required to contact and
authorize (name of the company) _____ express
delivery service to pick up the said document(s) in the Taipei
Representative Office at the applicant's cost)

I understand and agree that the Taipei Representative Office in the EU and
Belgium shall not be liable for any problem during the delivery.

Applicant's signature: _____

Date: _____